

Appendix
(D.)
No. 3.

24th Jany.

From the first of August one thousand eight hundred and twenty-three to the thirty-first July one thousand eight hundred and twenty-four, there has been expended the sum of Seven thousand seven hundred and sixty-eight *Livres* and ten *Sols*, for the boarding of Foundlings, in monies disbursed for Nurses, say

	<i>Livres.</i>	<i>Sols.</i>
116 Lots of Childs Linen at 12 <i>Livres</i> , -	1392	
For the maintenance of 35 Children during the time they were in the Hospital, at 15 <i>Livres</i> per month,	6700	
Supplying them with Beds, Sheets and Clothing,	3645	
For the maintenance of 6 Infane persons, at 2s. per day,	5256	
For Porringers, Spoons, Tumblers and Padlocks broken by them, -	203	
Repairs of the Cells, -	436	
15 Cords of Wood at 15 <i>Livres</i> , -	225	
For Clothing, Blanketing and Paillasses, -	936	
Shaving them, -	72	
	26683	10

We have received from Government an allowance for the care of Infane persons and Foundlings of £1000 Currency, -

24000

The Hospital remains in arrear for Infane persons and Foundlings, for the present year,

2633 10

Total of the Poor in the Hospital.

1. Adults Infirm or Lame, -	66
2. Infane persons, -	6
3. Children in the Hospital, -	33
Ditto at Nurse, -	74
	179

NOTE.—Our foundation is only for twelve poor Invalids; the two objects last above mentioned are not included in our Constitutions.

SR. M. MARGUERITE LEMAIRE, Sup.
SR. M. EUPHRASIE SABOURIN, Dép.

Appendix
(E.)

18th Jany.

REPORT of the Commissioners appointed under and in virtue of an Act passed in the fifty ninth year of the Reign of His Majesty George the Third, intituled, "An Act to secure the Inhabitants of the Inferior District of Gaspé in the possession and enjoyment of their Lands," in obedience to the fifteenth Section of the said Act.

We, the undersigned Commissioners, have the honor to report, that our powers ceasing in April next, every Claim submitted to us, will, we confidently expect, have by that time been disposed of by us, as far as the diligence of the parties concerned have put the same in a state to enable us so to do, without incurring the danger of committing injustice.

We herewith submit a Statement of the Claims published last Summer, in pursuance of the Act. Such as remain unpublished have nevertheless been severally examined, and the necessary orders entered upon the Register, so that if final decisions shall not have been made in every Claim, it will nevertheless be apparent that, as far as it depended upon us, no diligence has been wanting.

The whole nevertheless most respectfully submitted.

J. T. TASCHEREAU, Pres. of Com. G. L. C.
L. JUCHEREAU DUCHESNAY, Com. G. L. C.

Quebec, 15 January 1825.

BOARD OF LAND CLAIMS, }
Inferior District of Gaspé. }

NOTICE—Pursuant to an Act passed by the Legislature of this Province, in the fifty-ninth year of the reign of His Majesty George the Third, intituled, "An Act to secure the inhabitants of the Inferior District of Gaspé, in the possession and enjoyment of their Lands." Public Notice is hereby given, that the following claims to the several lots of land herein undermentioned, have, by the several persons herein-after named, been presented to and filed with the Commissioners appointed under and in virtue of the said Act, by rea on whereof, all and every other person and persons having any claim or pretension to the said lots of land, or to any of them, in opposition to the claims herein-under specified, are required to present the same at the Office of the Commissioners, No. 21 Mountain Street, in the City of Quebec, within five months from and after the date of the first publication hereof, in default whereof, all claims and pretensions to the said lands, other than those herein-mentioned, will, in conformity with the said Act, be barred and extinguished.—To wit :

CLAIMS.

220. Lots Nos. 67 and 68 in the third range of Town Parks in New Carlisle, containing each 8 acres, by William Wilson.

222. Lots Nos. 192 in the seventh range, and 229, 236 in the eighth range of Town Lots in New Carlisle; also, Nos. 171 and 172 in the sixth range, No. 5 in the first range, Nos. 111, 112 in the third range, Nos. 121 and 122 in the fourth range, and Nos. 131, 132 in the fifth range of Town Parks at same place, by James Caldwell.

Il a été dépensé depuis le premier d'Août mil huit cent vingt-trois jusqu'au trente-un Juillet mil huit cent vingt-quatre, la somme de sept mille sept cent soixante-huit livres dix sols, pour pension des Enfants-trouvés, en argens déboursés pour les Nourrices,

	<i>Livres.</i>	<i>Sols.</i>
ci - - - - -	7768	10
116 Trouffaux à 12liv. - - - - -	1392	
Pour la nourriture de 35 enfans, pendant le tems qu'ils ont été à l'Hôpital, à 15 liv. par mois,	6700	
Pour fournir à l'entretien des lits, draps et vêtemens,	3645	
Pour la nourriture de 6 infensés à 2s. par jour,	5256	
Pour écuelles, cuillers, gobelets et cadenas qu'ils ont brisés, - - - - -	203	
Réparations des loges, - - - - -	436	
15 Cordes de bois à 15 liv. - - - - -	225	
Pour les vêtemens, couvertures et paillasses, - - - - -	936	
Pour leur faire raser la barbe, - - - - -	72	
	26683	10

Nous avons reçu du Gouvernement une allowance pour les soins des infensés et des enfans-trouvés, de £1000 0 0 cours actuel,

24000

L'Hôpital demeure en arrière pour les infensés et les enfans-trouvés, pour la présente année, de

2633 10

Total des Pauvres qui sont dans l'Hôpital.

No. 1. Grandes personnes infirmes ou estropiées	66
No. 2. Infensés, - - - - -	6
No. 3. Enfants-trouvés dans l'Hôpital, - - - - -	33
Ditto en nourrice, - - - - -	74
	179

NOTE.—Notre fondation n'est que pour douze pauvres invalides. Les deux dernières œuvres ci-dessus ne sont pas comprises dans nos Constitutions.

SR. M. MARGUERITE LEMAIRE, Sup.
SR. M. EUPHRASIE SABOURIN, Dép.

RAPPORT des Commissaires nommés sous et en vertu d'un Acte passé dans la cinquante-neuvième année du règne de Sa Majesté George Trois, intitulé "Acte pour assurer les habitans du District inférieur de Gaspé dans la possession et jouissance de leurs terres," en obéissance à la quinzième section du dit acte.

Nous, les Commissaires soussignés, avons l'honneur de faire rapport que notre autorité cessant le mois d'avril prochain, nous nous attendons que toutes réclamations qui nous seront soumises, seront avant ce tems décidées par nous, autant que la diligence des parties concernées les aura mises dans un état de nous rendre capables de le faire, sans courir le danger de commettre aucune injustice.

Nous soumettons aussi un état des réclamations publiées l'été dernier, conformément au dit acte. Celles qui sont restées sans publication, ont néanmoins été séparément examinées, et les ordres nécessaires ont été entrés dans les Registres, de sorte que si une décision finale n'a été faite sur toutes les réclamations, il paraîtra néanmoins qu'autant qu'il a dépendu de nous, aucune diligence n'a manqué.

Le tout néanmoins très-respectueusement soumis.

J. T. TASCHEREAU, Prés. des Com. R. T. G.
L. JUCHEREAU DUCHESNAY, Com. R. T. G.

Québec, 15 Janvier 1825.

BUREAU DES RECLAMATIONS DE TERRES, }
DISTRICT INFÉRIEUR DE GASPÉ. }

Avis.—En vertu d'un Acte passé par la Législature de cette Province, dans la cinquante-neuvième année du règne de feu Sa Majesté George-Trois, intitulé, "Acte pour assurer les habitans du District inférieur de Gaspé dans la possession et jouissance de leurs terres." Avis public est par le présent donné que les prétentions suivantes aux diverses terres ou portions de terres ci-après mentionnées ont été mises et filées devant les Commissaires appointés sous et en vertu du dit acte, par les différentes personnes ci-après nommées: c'est pourquoi tous et un chacun qui croiroient avoir des droits ou prétentions sur les dits lots de terres ou sur quelques-uns d'entre eux, en opposition aux prétentions ci-après spécifiées, sont requis de les présenter au Bureau des Commissaires, No. 21, rue de la Montagne, dans cette cité de Québec, dans le cours des cinq mois à compter de la date de la première publication du présent; à défaut de quoi toutes réclamations sur les dites terres, autres que celles ci-après mentionnées, seront, en conformité au dit acte, rayées et éteintes. A savoir :

RECLAMATIONS.

220. Les lots Nos. 67 et 68 dans le troisième rang des parcs de ville dans New-Carlisle, contenant chacun 8 acres, par William Wilson.

222. Les lots Nos. 192 dans le septième rang et 229 et 236 dans le huitième rang des lots de ville dans New-Carlisle, comme aussi les Nos. 171 et 172 dans le sixième rang, No. 5 dans le premier rang, Nos. 111 et 112 dans le troisième rang, Nos. 121 et 122 dans le quatrième rang, et Nos. 131, 132 dans le cinquième rang des parcs de ville au même lieu, par James Caldwell.

Appendice
(D.)
No. 3.

24e. Jany.

Appendice
(E.)

18e. Jany.